
UCHWAŁA NR LV/347/22 
RADY MIEJSKIEJ W BŁASZKACH 

z dnia 29 sierpnia 2022 r. 

w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej obniżenia stawki VAT na drewno opałowe 

Na podstawie art. 18 ust.2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2022 
roku, poz. 559, poz. 1005, poz. 1079) w związku z art. 9 ust. 2 i art.13 ust. 1 ustawy z dnia 11 lipca 2014 roku 
o petycjach (Dz. U. z 2018 r., poz. 870) Rada Miejska w Błaszkach uchwala, co następuje: 

§ 1. Uznaje się, że petycja wniesiona 23 czerwca 2022 roku przez Ogólnopolskie Stowarzyszenie 
"KOMINKI i PIECE" w sprawie obniżenia stawki VAT na drewno opałowe nie zasługuje na uwzględnienie. 

§ 2. Zobowiązuje się Przewodniczącego Rady Miejskiej w Błaszkach do zawiadomienia wnoszącego 
petycję o sposobie jej załatwienia. 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

   

Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Błaszkach 

 
 

Ireneusz Hendrysiak 
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UZASADNIENIE 

  

 

W dniu 23 czerwca 2022 roku wpłynęła do Rady Miejskiej w Błaszkach petycja Ogólnopolskiego 

Stowarzyszenia Kominki i Piece w sprawie obniżenia stawki VAT na drewno opałowe. 

Rada Miejska w Błaszkach rozpatrzyła petycję złożoną przez Ogólnopolskie Stowarzyszenie Kominki i 

Piece i zapoznała się z całością sprawy, informacjami z Urzędu Miejskiego w Błaszkach. 

      Rada Miejska w Błaszkach jak i podmiot wnoszący petycję zwrócili uwagę, że zerowa stawka 

VAT na drewno opałowe byłaby dla obywateli ulgą w czasach niepewności energetycznej i 

wysokich cen nośników energii. Pozwoliłoby to Polakom zabezpieczyć swoje gospodarstwa 

domowe na wypadek dalszych wzrostów cen gazu, węgla i prądu. Stanowiłoby to koło ratunkowe 

szczególnie dla najuboższych obywateli, dla których drewno opałowe jest jedyną osiągalną 

alternatywą. 

   Rada Miejska w Błaszkach  po zapoznaniu się z treścią petycji, powziętymi informacjami oraz 

opinią prawnika uznała, że w aktualnych okolicznościach obniżenie stawki VAT na drewno 

opałowe to szczytny cel, jednakże Rada Miejska w Błaszkach nie ma kompetencji by doprowadzić 

do obniżenia w/w stawki, a obowiązujące przepisy prawne nie przewidują wprost możliwości 

popierania/składania petycji przez organy publiczne do właściwych organów państwowych. 

        Wobec czego, analizując całość sprawy Rada Miejska w Błaszkach uznaje petycję za 

niezasługującą na uwzględnienie. 
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